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Obecnie w Wojsku Polskim służy ponad 175 tys. żołnierzy. W
2015 roku było to zaledwie 95 tys.

Jak pisze portal PulsHR.pl, Wojsko Polskie jest silne, liczne
i dobrze wyposażone. „To bezprecedensowa modernizacja, czyli
pozyskanie najnowocześniejszego na świecie sprzętu wojskowego,
intensywne  szkolenie,  stabilne  mechanizmy  finansowania,
reaktywacja  wcześniej  likwidowanych  jednostek  wojskowych  i
formowanie nowych, ale też zwiększanie liczebności wojska i
reforma procesu rekrutacji do służby” – wyjaśnia szef MON
Mariusz Błaszczak.

Jak  wskazał,  MON  dąży  do  wzmacniania  każdego  rodzaju  sił
zbrojnych z „zachowaniem priorytetów w obszarach kluczowych”,
jak  np.  obrona  powietrzna  Polski.  Pytany  o  konkretne
działania, które podejmuje MON, wskazał, że resort pozyskuje
kolejne  zestawy  rakietowe  średniego  zasięgu  w  programie
„Wisła”. Jak wyjaśnił, chodzi o amerykańskie systemy Patriot.
„Kolejnym elementem są zestawy krótkiego zasięgu Narew. Już
teraz  wojsko  działa  na  systemach  mała  Narew,  Pilica  i
przenośnych przeciwlotniczych zestawach rakietowych takich jak
Grom, Piorun czy Poprad” – powiedział.

Dodał, że system uzupełniają stacje radiolokacyjne „Bystra”.
MON kładzie duży nacisk na dozbrajanie jednostek pancernych w
czołgi.  Głównymi  kierunkami  ich  pozyskiwania  są  Stany
Zjednoczone i Republika Korei. „Kupimy łącznie 1 tys. czołgów
K2. Mamy już umowę wykonawczą na dostawę 180 maszyn, które
trafią do Polski do 2025 roku. Pierwsze z nich już znajdują
się na wyposażeniu naszego wojska. Dalsze kroki to pozyskanie
820 czołgów K2PL, czyli spolonizowanej wersji tego czołgu” –
wyjaśnił Błaszczak.
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Komentarz „Wolnych Mediów”
Najpierw bezprecedensowo rozbroili Wojsko Polskie, przekazując
za darmo sprzęt wojskowy Ukrainie, teraz muszą go kupić, żeby
nadrobić braki, a chwalą się tym w mediach, jakby jakiś wielki
sukces odnieśli. Oczywiście, zapominają dodać, że zapłacimy za
to my — zwykli obywatele z podatków i że obecnie Polska jest
fizycznie bezbronna. Tak wygląda propaganda sukcesu.


